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Tid:   Fredag 24 januari, klockan 14.30-16.00  

Plats:  Zoom 

  

  

Agenda  

  

1. Mötet öppnades av Wietze. 

 

2. Dagordningen godkändes. 

 

3. Björn valdes till sekreterare och Annica till justerare.  

 

4. Protokollet från förra mötet diskuterades och lades till handlingarna. 

 

5. Förändringar i styrelsens sammansättning under våren 2025 diskuterades. Wietze 

planerar att lämna KI och styrelsen och nästa steg planerades. Ett möte med 

valberedningen kommer att hållas. 

 

6. Allmän avstämning: 

 

Anna raporterade från KU: Där diskuterades att programdirektörer och 

grundutbildningsansvariga ska ha bättre kontroll över lokalbokningar för bättre planering 

och kostnadseffektivitet. Kommittén diskuterade också AI i utbildning.  



Taher rapporterade från KFU: Där presenterades nya regler för monografiavhandlingar, 

där medförfattare ska stå med, och en process med extern review med arvode ingår. KFU 

diskuterade också KID anslag som inte används, och att processen att utse en 

reservkandidat är oklar.  Processen ska styras upp. Rektor kom till KFU och deltog i 

diskussioner om den nya organisationen och samverkan. Ett nytt initiativ för bättre 

samarbete mellan olika miljöer presenterades. Dessutom diskuterades en ny promemoria 

om immigrationsregler för utländska forskare, som innebär förbättringar för KI. 

Björn rapporterade från KF: en presentation och diskussion med en ledamot i NPOF 

beskrevs och en brist på flexibilitet i NPOF noterades. Ett arbete med att skapa en 

samordnad organisation för KIs forskningsinfrastrukturer diskuterades. Rektor kommer 

att besöka nästa KF-möte och det finns möjlighet att ställa frågor. 

Wietze diskuterade agendan för nästa myndighetsövergripande samverkan: Flera breda 

frågor kommer att tas upp, bland annat förslag på nytt, mer begränsat chefsavtalsförslag. 

Björn tog upp en förhoppning att diskussionen blir bättre än på förra samverkansmötet, 

då det mest handlade om problem med samverkan snarare än en konstruktiv dialog. 

 

 

7. Helin berättade att två platsombudsmöten har bokats in under vårterminen. De ska 

framför allt handla om individärenden och uppsägningar. Ett tredje möte planeras, med 

fokus på avtal. Årsmötet kommer att fungera som ett fjärde möte. Styrelsen 

diskuterade också kontakter med andra lärosäten om gemensamma platsombudsmöten. 

 

8. Övriga frågor: Wietze beskrev ett möte med Naturvetarna med representanter från 

flera myndigheter, där problem med mindre lokaler, samverkan och lönerevisionen 

diskuterades.  

Taher och Wietze kommer att hålla en presentation om facklig samverkan på NVS. 

 

 

9. Mötet avslutades 

 

 

 

 

Björn Andersson  Annica Lindkvist 

Sekreterare   Justerare 
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